
Správa o činnosti finančnej komisie

Vážené dámy, vážení páni!

Finančná komisia pracovala počas celého volebného obdobia v tomto

zložení:

Marian Híreš – predseda

Elena Kopčanová, Ľudmila Podskočová a Milan Guláš – členovia.

V roku 2010 oficiálne zasadala finančná komisia len 1x a to v mesiaci august

2010. Témou tohto zasadnutia bolo čerpanie finančných prostriedkov vo všetkých

výdavkových kapitolách. Hlavným dôvodom prečo k zasadnutiu došlo bolo

krátenie podielových daní a tým samozrejme vznikla reálna hrozba, že dôjde

k prečerpaniu výdavkov. O ktoré kapitoly sa jednalo nie je podstatné sa v tejto

správe zmieňovať. To sa, myslím, dosť podrobne analyzovalo na zasadnutiach

obecného zastupiteľstva a zo strany finančnej komisie boli aj navrhnuté príslušné

opatrenia.

Tiež zo strany finančnej komisie bolo obecnému zastupiteľstvu dané na

vedomie, kde sú rezervy v činnostiach, ktoré mali, majú a budú mať dopady na

financovanie samosprávy ako takej.

Bohužiaľ musím subjektívne konštatovať, že ak aj došlo k porušeniu a aj

nedodržaniu napr. VZN, alebo k „prekročeniu rozsahu právomocí“, tiež

k neplneniu nájomných zmlúv, nikdy nedošlo k dôslednému prešetreniu zistených

skutočností a tým aj k vyvodeniu zodpovednosti konkrétnych osôb.

Vo Valaskej Belej 18. 11. 2010

....................................................................

Marian Híreš - predseda finančnej komisie


